
Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2020  
 
Behandling: 
Øyvind Næss (SV) fremmet følgende nytt punkt d under vurdering av søknader, (side 2 i saken):  

d) i hvor stor grad tiltaket legger til rette for det grønne skiftet, dvs fremmer bærekraft 
med lavt utslipp av CO2 og sirkulærøkonomi.  

 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forslag til nytt punkt d) fremmet av Øyvind Næss (SV), falt med 3 mot 32 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
«Utvalg for næring, arbeid og kultur» behandler og innstiller innkomne søknader til 
«kommunalt næringsfond som følge av covid-19 utbrudd» for «fondsstyre for næringsfondet 
og RDA-midler». 
 
 
 


